
Protokół nr 53/2023 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 31 sierpnia 2023 r. 

Posiedzenie Komisji o godz. 8.15 otworzył jej Przewodniczący Roman Bańczyk. 

W posiedzeniu uczestniczyli trzej członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą 

obecności (zał. nr 1 do prot.) oraz Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Marcelina 

Jacek. Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku Starostwa Powiatowego  

w Pszczynie.  

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przedstawił n/w porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i powitanie zebranych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Kontrola realizacji zadań i wydatkowania środków z budżetu  

przez Wydział Organizacyjny. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 2. 

Przedstawiony porządek obrad Komisja przyjęła pozytywnie jednogłośnie, 

nie wnosząc uwag (zał. nr 2). 

Ad. 3. 

Członkowie Komisji przyjęli pozytywnie jednogłośnie, przy 3 głosach „za” treść 

protokołu nr 52/2023  z dnia 6 lipca 2023 r. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu Naczelnikowi Wydziału Organizacyjnego, 

prosząc o przedstawienie zadań i ich realizacji oraz wydatkowania środków.  

Naczelnik szeroko omówiła przesłane Komisji materiały (zał. nr 3). W trakcie 

omawiania informacji członkowie Komisji na bieżąco dopytywali o omawiane 

zagadnienia. 

Radny Zdzisław Grygier zapytał o zatrudnienie w Starostwie i Wydziale 

Organizacyjnym? 



Naczelnik poinformowała, że obecnie w Starostwie pracuje 160 osób (151 etatów), 

zaś Wydział organizacyjny to 23 osoby na stanowiskach urzędniczych, 

konserwatorów i pomocniczych. Ponadto omówiła warunki pracy osób z orzeczeniem  

o niepełnosprawności, jakie pracują w Starostwie. 

Przewodniczący Komisji zapytał o budżet Wydziału w 2022 roku oraz bieżącym?  

Naczelnik poinformowała, że wyniósł on w 2022 roku na plan 15.123.769 zł 

 ostatecznie 15.670.837,18 zł. Z kolei na rok 2023 budżet wynosi ponad 

16.500.000 zł. Dodała, że wydatki to przede wszystkim płace i pochodne płac 

pracowników oraz zakupy sprzętu i wyposażenia pomieszczeń biurowych oraz opłaty 

za media. 

Radny Marek Lucjan zapytał w jakim postepowaniu został wyłoniony dzierżawca 

pomieszczeń w Starostwie – agencja ubezpieczeniowa? 

Naczelnik poinformowała, że najemca został wybrany decyzją Zarządu Powiatu. 

Komisja nie sformułowała żadnych wniosków do Zarządu Powiatu odnośnie  

do Wydziału Organizacyjnego. 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących członkowie Komisji powrócili do tematu naboru uczniów  

do Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, formułując zapytania  

do Zarządu Powiatu: 

1) ilu uczniów zgłosiło akces do poszczególnych oddziałów szkolnych na rok 

szkolny 2023/24? 

2) czy został utworzony nowy oddział klasowy w Zespole Szkół Zawodowych  

i Ogólnokształcących w Woli? 

Kolejno Przewodniczący Komisji  zaproponował, aby kolejne posiedzenie Komisji 

odbyło się w dniu 14 września 2023 r. o godz. 8.15, tematem którego będzie:  

analiza realizacji zadań i wydatkowania środków z budżetu Powiatu przez Polski 

Związek Niewidomych Centrum Edukacyjno-Leczniczo-Rehabilitacyjne dla Dzieci 

i Młodzieży w Rudołtowicach – posiedzenie wyjazdowe. 



Ad. 6. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie 

o godz. 9.15.  

przedstawiciel jednostki kontrolowanej  

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej: 

1. Roman Bańczyk - Przewodniczący 

2. Marian Szwarc – V-Przewodniczący 

3. Zdzisław Grygier – Sekretarz 

4. Marek Lucjan – Członek 

5. Krzysztof Spyra – Członek  


